
PROTOKÓŁ Nr XXI/2008
z obrad XXI  zwyczajnej sesji Rady Gminy Wicko

odbytej w dniu 10 lipca  2008 roku w  sali
narad Gminnego Ośrodka Kultury w Wicku

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 15 radnych

Ponadto udział wzięli:
1. Dariusz Waleśkiewicz   -    Wójt Gminy Wicko
2. Danuta  Kużel                -    Skarbnik Gminy Wicko 
3.Polowczyk  Ryszard  -  Kierownik  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  
                                                  w Wicku
4. Ryszard Kwella             -    Komendant Straży Gminnej w Wicku
5. Beata Sadowska             -   Radca Prawny
6. Teresa Bożek                 -   Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Lęborku 
7. Agnieszka Wolańska     -   Sekretarz Gminy Wicko 

Listy obecności  stanowią zał. Nr 1, 2, 3  do nin. protokółu.

Ad  1

                 Przewodniczący Rady Gminy Marian Nawrot  o godz. 1200 

otworzył sesję i po powitaniu  radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności  aktualnie  w  posiedzeniu  uczestniczy  15  radnych  co  wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji.

Ad 2
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum
2. Przedstawienie porządku obrad i jego przyjęcie
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji uchwał  Rady Gminy  i pracy 

w okresie od 18 czerwca do 9 lipca 2008 r.
5. Interpelacje radnych i wolne wnioski
6. Rozpatrzenie projektu w sprawie odwołania Sekretarza Gminy Wicko oraz 

podjęcie uchwały.
7. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  powołania  Sekretarza  Gminy 

Wicko oraz podjęcie uchwały.
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wicko 

na 2008 rok oraz podjęcie uchwały.
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9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  obowiązkowego 
tygodniowego  wymiaru  godzin  dla  nauczyciela  prowadzącego  zajęcia 
korekcyjno-kompensacyjne oraz podjęcie uchwały.

10.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie Gminy Wicko 
oraz podjęcie uchwały. 

11.Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  w  drodze 
bezprzetargowej nieruchomości oznaczonej Nr 551 o  powierzchni 0,0307 
ha, położonej w obrębie Nowęcin Gm.Wicko oraz podjęcie uchwały.

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  sprzedaży w drodze przetargu 
nieruchomości  oznaczonej  w  ewidencji  gruntów  Nr  342,  położonej   
w  obrębie  geodezyjnym  Gęś,  objętej  księgą  wieczystą  Nr  7856  oraz 
podjęcie uchwały.

13.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi  Lęborskiemu  na  realizację  zadania  pn.”Przebudowa  drogi 
powiatowej Nr 1306 G długości 10,780 km na trasie Szczenurze – granica 
Powiatu Lęborskiego” oraz podjęcie uchwały.

14.Wnioski i oświadczenia radnych
15.Zakończenie obrad

Zgłoszono następujące poprawki do porządku obrad :
1. Wójt Gminy – zgłosił  wniosek o wprowadzenie do porządku 2 uchwał  

w sprawie:
a.   odstąpienia Gminy Wicko od umowy warunkowej  sprzedaży na 
rzecz  ELECTRABEL  Zielona  Energia  Spółki  z  o.o.  udziału 
wynoszącego  ½  części  w  prawie  własności  nieruchomości 
zabudowanej  Nr  65,  położonej  w  obrębie  Kopaniewo  Gm.Wicko
(  w  przypadku  jakichkolwiek  roszczeń  ze  strony  spółki,  niezbędna 
będzie ta uchwała.

b. przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  gminy  Wicko  dla  lokalizacji  parków  wiatrowych 
Wrzeście –Wicko (p. Gniedziejko zam. Lębork  wystąpił o zmianę 
planu  zagospodarowania  przestrzennego,  koszty  z  tym  związane 
poniesie wnioskodawca).

2. Przewodniczący  Rady  Gminy  zaproponował  przesunięcie  pkt.  13- 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi  Lęborskiemu  na  realizację  zadania  pn.”Przebudowa  drogi 
powiatowej Nr 1306 G długości 10,780 km na trasie Szczenurze – granica 
Powiatu Lęborskiego” oraz podjęcie uchwały, jako pkt 4.

Rada Gminy przyjęła powyższe poprawki jednogłośnie.
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Porządek obrad po zmianach:
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum
2. Przedstawienie porządku obrad i jego przyjęcie
1. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi  Lęborskiemu  na  realizację  zadania  pn.”Przebudowa  drogi 
powiatowej Nr 1306 G długości 10,780 km na trasie Szczenurze – granica 
Powiatu Lęborskiego” oraz podjęcie uchwały.

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji uchwał  Rady Gminy  i pracy 
w okresie od 18 czerwca do 9 lipca 2008 r.

4. Interpelacje radnych i wolne wnioski
5. Rozpatrzenie projektu w sprawie odwołania Sekretarza Gminy Wicko oraz 

podjęcie uchwały.
6. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  powołania  Sekretarza  Gminy 

Wicko oraz podjęcie uchwały.
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wicko 

na 2008 rok oraz podjęcie uchwały.
8. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  obowiązkowego 

tygodniowego  wymiaru  godzin  dla  nauczyciela  prowadzącego  zajęcia 
korekcyjno-kompensacyjne oraz podjęcie uchwały.

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie Gminy Wicko 
oraz podjęcie uchwały. 

10.Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  w  drodze 
bezprzetargowej nieruchomości oznaczonej Nr 551 o  powierzchni 0,0307 
ha, położonej w obrębie Nowęcin Gm.Wicko oraz podjęcie uchwały.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  sprzedaży w drodze przetargu 
nieruchomości  oznaczonej  w  ewidencji  gruntów  Nr  342,  położonej   
w  obrębie  geodezyjnym  Gęś,  objętej  księgą  wieczystą  Nr  7856  oraz 
podjęcie uchwały.

12. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  odstąpienia  Gminy Wicko od 
umowy warunkowej sprzedaży na rzecz ELECTRABEL Zielona Energia 
Spółki  z  o.o.  udziału  wynoszącego  ½  części  w  prawie  własności 
nieruchomości  zabudowanej  Nr  65,  położonej  w  obrębie  Kopaniewo 
Gm.Wicko oraz podjęcie uchwały.

13.Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Wicko  dla 
lokalizacji parków wiatrowych Wrzeście –Wicko oraz podjęcie uchwały.

14.Wnioski i oświadczenia radnych
15.Zakończenie obrad

Porządek obrad po zmianach został przyjęty - 15 głosami za.
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Ad  3

Protokół z poprzedniej sesji został zatwierdzony jednogłośnie.

Ad 4

Pani  Teresa  Bożek  –  Dyrektor  Zarządu  Dróg  Powiatowych  w  Lęborku 
zabrała  głos  nt.  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Lęborskiemu  na 
realizację zadania : przebudowa drogi powiatowej na trasie Szczenurze- granica 
Powiatu Lęborskiego jak również wyjaśniła dlaczego akurat na te drogę zostały 
przydzielone środki. Powiat Lębork należy do subregionu słupskiego. Jesteśmy 
w  działaniu  8  Projektu  RPO.  Starostowie  poszczególnych  powiatów 
uczestniczyli w rozmowach dot. przyznania środków na poszczególne działania. 
Na  początku  przyznano  więcej   środków,  a  następnie  o  5  %  zmniejszono, 
pozostała  kwota  ok.  5.5  mln  -   na  działanie  Nr  8  tj.  drogi.  W przypadku 
zamknięcia drogi wojewódzkiej do Łeby , w/w droga jest jedyną drogą z której 
można  wówczas  korzystać.  W 2005  roku  była  wykonana  dokumentacja  na 
remont tej drogi od Steknicy do granicy powiatu tj. 13,780 km.  Lecz  z uwagi 
na zmniejszenie środków, Starostwo podjęło decyzję o przystąpieniu do remontu 
drogi  od  m.  Szczenurze  do  granicy  powiatu,  zmniejszając  odcinek  drogi   
o 3 km. Można było zakończyć  remont ej drogi 3 km od granicy , ale wówczas 
nie byłoby tego łącznika w RPO, między powiatem wejherowskim a powiatem 
lęborskim , że jest to jeden ciąg nadmorski.   Taki projekt ma większe szanse na 
akceptację. Projekt realizowany będzie przez 2 lata.   Po przebudowie będzie 
miała szerokość 5,5 m. Myślę, że Starostwo jak również Wójt Gminy Wicko 
wygospodarują środki na remont odcinka drogi od Steknicy do Szczenurzy.
Poinformowała , że jeden egzemplarz dokumentacji przebudowy drogi przekaże 
Wójtowi Gminy. 

Wójt  Gminy  podkreślił,  że  budowa  chodników  w  m.  Steknica  i  Łebieniec 
została  wstrzymana do chwili  przebudowy w/w drogi.  W związku z  tym, że 
zmieniono  decyzję  odnośnie  odcinka  remontu  drogi,  będę  w  porozumieniu  
z Dyrektorem Dróg Powiatowych starał się aby chodniki były budowane ,  nie 
czekając na przebudowę drogi. Będę wnioskował do starostwa  o ujęcie  w WPI 
remontu odcinka tej drogi.

Radny Jacek Stanuch – uważam, że główny  ruch na tej drodze jest od 
miejscowości  Steknica  w kierunku  drogi  214 , a nie do Sasina. Ponadto dodał, 
że droga na terenie powiatu wejherowskiego jest  bardzo dobrym stanie.  

Radny Mirosław Tandek – zapytał czy projekt na przebudowę drogi 
w Nowęcinie  uwzględnia pobocza i chodniki  ?
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Dyrektor odpowiedziała,  że nie.  Zaplanowano tylko przebudowę drogi na 
odcinku 400 m , gdzie obecnie ułożone są płyty.

Przewodniczący  Rady  Gminy  poinformował,  że  w  dniu  wczorajszym 
uczestniczył  w  spotkaniu  w  starostwie  z  udziałem  Marszałka  Województwa 
Pomorskiego.  Na spotkaniu  omawiana była  sprawa dot.  rozpoczęcia  w 2009 
roku remontu drogi Nr 214 na odcinku ok. 11 km tj. od Nowej Wsi Lęborskiej 
do Białogardy. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy  finansowej  Powiatowi  Lęborskiemu  na  realizację  zadania  pn. 
„Przebudowa  drogi  powiatowej  nr  1306  G  długości  10,780  km  na  trasie 
Szczenurze – granica Powiatu lęborskiego.

Rada Gminy w obecności  15 radnych – 15 głosami za podjęła Uchwałę Nr 
XXI/51/2008 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lęborskiemu 
na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1306 G długości 
10,780 km na trasie Szczenurze – granica Powiatu Lęborskiego, która stanowi 
zał. Nr 4 do protokołu.

Ad 5 

Sprawozdanie z realizacji  uchwał w okresie międzysesyjnym zostało przyjęte 
bez uwag  i stanowi zał. nr 5 do protokołu.     
                         
Wójt  Gminy  przedstawił  zadania,  które  zostały  wykonane  w  okresie 
międzysesyjnym:

 remont drogi z Charbrowa w kierunku Młyna Charbrowskiego ok. 1 km. 
Koszt remontu wyniósł ok. 100.000 zł,

 zakończono  budowę  wodociągu  do  Poraju  i  Górka.  Nie  ma  jeszcze 
bezpośredniego podłączenia do sieci, gdyż czekamy na zgodę Państwowej 
Inspekcji Sanitarnej w Lęborku,

 zostały  zakończone  prace  związane  z  konserwacją  drogi  w  Ulinii  
w kierunku do morza oraz w Nowęcinie,

 1  lipca  br.  w  drodze  konkursu  wybrano  na  kierownika  Zakładu 
Gospodarki Komunalnej p.Ryszarda  Polowczyka 

Następnie głos zabrał Kierownik ZGK – informując, że zakład jest na etapie 
przejmowania mienia i środków trwałych od Gminy.
Zadaniem zakładu jest utrzymanie czystości, konserwacja zieleni, chodników  
i poboczy,  dostarczanie wody , odbiór ścieków.
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Docelowo  planuje  się  zatrudnienie  16  pracowników  w  tym  6  pracowników 
administracyjnych   tj.  brygadzista,  stanowisko  ds.  wymiaru  opłat  za  wodę
 i  ścieki   oraz  10  pracowników fizycznych  :  operator  koparki,  traktorzysta, 
konserwator  instalacji  wodno-ściekowej,  pracownicy  budowlani.  Na  bazie  b. 
SKR w Wicku planujemy zlokalizować sprzęt.

Skarbnik Gminy zwróciła się do sołtysów aby opłaty za wodę i ścieki były 
przyjmowane tylko do 30 czerwca 2008 r . Od 1 lipca br. opłaty te przyjmowane 
będą przez ZGK.

Ad 6 

Radny Kazimierz  Bernad  -  zgłosił  wniosek   w sprawie  wywozu  śmieci  
z  m.  Żarnowska.  Zgodnie  z  wcześniejszymi  ustaleniami  wywóz  miał  się 
odbywać  w każdy piątek.

Radny  Mirosław  Tandek -  proszę  o  sprawdzenie  dzierżawy  działki  
w Nowęcinie – po prawej stronie za kanałem.  Wydzierżawiony teren miał być 
ogólnodostępny,  a  prawdopodobnie  został  ogrodzony  i  służy  do  celów 
prywatnych.

Radna Iwona Rzepka – zapytała do kogo należą zadania dot. melioracji Strugi 
Charbrowskiej? Struga jest zaśmiecona, zarośnięta.

Ad 7

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie odwołania 
Sekretarza Gminy Wicko.

Opinie komisji stanowią zał.Nr 6,7,8 do protokołu.

Rada Gminy w obecności  15  radnych –  14 głosami za  –  1 głosem przeciw 
podjęła  Uchwałę  Nr  XXI/52/2008  w  sprawie  odwołania  Sekretarza  Gminy 
Wicko, która stanowi zał.Nr 9 do nin. protokołu.

Ad 8 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie powołania 
Sekretarza Gminy Wicko.

Rada Gminy w obecności 15 radnych- 14 głosami za , 1 głosem wstrzymującym 
się podjęła Uchwałę Nr XXI/54/2008 w sprawie powołania Sekretarza Gminy , 
która stanowi zał. Nr 10 do protokołu .
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Ogłoszono 10 min. przerwy.

Ad 9

V-ce  Przewodniczący  Rady  Gminy   Mirosław  Tandek  odczytał  projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wicko na 2008 rok.

Radna  Iwona  Rzepka  -   wprowadzono  nowe  zadanie  inwestycyjne  dot. 
remontu zatoki przystankowej w Wicku.

Radny Jacek Stanuch –  poruszył sprawę zatrudnienia sekretarki w OPS oraz 
zatrudnienia nowego strażnika .

Wójt Gminy wyjaśnił , że sprawę przesunięto do rozpatrzenia na kolejną sesję , 
po uzyskaniu informacji od Kierownika OPS-u.

Skarbnik Gminy wyjaśniła,  że  umowa dot.  zatrudnienia  strażnika zawierała 
przepis , że w przypadku odejścia pracownika nie rości się zwrotu kwot, które 
wydano na umundurowanie i szkolenie.

Wójt Gminy – przy podpisywaniu kolejnej umowy ze strażnikiem , na pewno 
zostanie  wprowadzony  zapis  dot.  zwrotu  kosztów  szkolenia  w  przypadku 
zwolnienia się pracownika w ustalonym okresie.

Komendant  Straży  Gminnej  Pan  Ryszard  Kwella –  poinformował,  że 
strażnik  który  odszedł  z  naszej  jednostki  złożył  dokumenty  na  strażnika  w 
Łebie.  Po  rozmowie  z  komendantem  Straży  ,  jeżeli  ta  osoba  zostanie 
zatrudniona, będzie możliwość odzyskania części  środków za umundurowanie, 
które odkupiłaby od nas straż miejska w Łebie.

Przewodniczący Rady Gminy – zaproponował aby projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie gminy był przedstawiony na wszystkich komisjach .

Opinia komisji finansowej  stanowi zał.Nr 11 do protokołu. 

Rada  Gminy w obecności  15  radnych –  15  głosami za  podjęła  Uchwałę Nr 
XXI/53/2008 w sprawie zmian w budżecie gminy Wicko na 2008 rok,  która 
stanowi zał.Nr 12 do protokołu.
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Ad 10
 
V-ce  Przewodniczący  Rady  Gminy  Mirosław  Tandek przedstawił  projekt 
uchwały  w sprawie określenia obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin 
dla nauczyciela prowadzącego zajęcia korekcyjno-kompensacyjne.

Opinie komisji stanowią zał.Nr 13,14,15, do protokołu.

Rada Gminy w obecności  15 radnych – 15 głosami za podjęła Uchwałę Nr 
XXI/55/2008  w  sprawie  określenia  obowiązkowego  tygodniowego  wymiaru 
godzin dla nauczyciela prowadzącego zajęcia korekcyjno-kompensacyjne, która 
stanowi zał.Nr 16 do protokołu.

Ad 11

V-ce  Przewodniczący  Rady  Gminy  Mirosław  Tandek przedstawił  projekt 
uchwały  w sprawie zmiany Statutu Gminy Wicko.

Opinie komisji stanowią zał.Nr 17 do protokołu.

Rada Gminy w obecności  15  radnych –  15  głosami za  podjęła  Uchwałę Nr 
XXI/56/2008 w sprawie zmiany statutu Gminy Wicko , która stanowi zał.Nr 18 
do protokołu.

Ad 12

V-ce  Przewodniczący  Rady  Gminy  Mirosław  Tandek przedstawił  projekt 
uchwały   w  sprawie  sprzedaży  w  drodze  bezprzetargowej  nieruchomości 
oznaczonej Nr 551 o  powierzchni 0,0307 ha, położonej w obrębie Nowęcin 
Gm.Wicko .

Opinie komisji stanowią zał.Nr 19,20,21 do protokołu.

Radca  Prawny   Beata  Sadowska  –  wyjaśniła,  że  zgodnie  z  ustawą  
o gospodarce nieruchomościami ,  określenie formy przetargu należy wyłącznie 
do kompetencji organizatora tj. Wójta Gminy. Ustalenie formy przetargu przez 
Radę  Gminy będzie  stanowiło  rażące  naruszenie  ustawy i  zostanie  uchylone 
przez organ nadzoru.

Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych  –  15  głosami  za  podjęła  Uchwałę   
Nr XXI/57/2008 w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
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oznaczonej Nr 551 o  powierzchni 0,0307 ha, położonej w obrębie Nowęcin 
Gm.Wicko, która stanowi zał.Nr 22 do protokołu.
Ad 13

V-ce  Przewodniczący  rady  Gminy  Mirosław  Tandek  odczytał  projekt 
uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości oznaczonej  
w ewidencji gruntów Nr 342, położonej  w obrębie geodezyjnym Gęś, objętej 
księgą wieczystą Nr 7856.

Opinie komisji stanowią zał.Nr 23,24,25 do protokołu.

Radca  Prawny   Beata  Sadowska  –  wyjaśniła,  że  zgodnie  z  ustawą  
o gospodarce nieruchomościami ,  określenie formy przetargu należy wyłącznie 
do kompetencji organizatora tj. Wójta Gminy. Ustalenie formy przetargu przez 
Radę  Gminy będzie  stanowiło  rażące  naruszenie  ustawy i  zostanie  uchylone 
przez organ nadzoru.

Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych  –  15  glosami  za  podjęła   Uchwałę  
Nr  XXI/58/2008   sprzedaży  w drodze  przetargu  nieruchomości  oznaczonej  
w ewidencji gruntów Nr 342, położonej  w obrębie geodezyjnym Gęś, objętej 
księgą wieczystą Nr 7856, która stanowi zał.Nr 26 do protokołu.

Ad 14

Przewodniczący Rady Gminy  odczytał  projekt  uchwały w sprawie zmiany 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Wicko  dla 
lokalizacji parków wiatrowych Wrzeście.

Opinie komisji stanowią zał.Nr 27,28,29 do protokołu.

Rada Gminy w obecności  15  radnych –  15  głosami za  podjęła  Uchwałę Nr 
XXI/60/2008  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego gminy Wicko dla lokalizacji parków wiatrowych Wrzeście, która 
stanowi zał.Nr 30 do protokołu.

Ad 15

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie odstąpienia 
Gminy  Wicko  od  umowy  warunkowej  sprzedaży  na  rzecz  ELECTRABEL 
Zielona Energia Spółki z o.o. udziału wynoszącego ½ części w prawie własności 
nieruchomości zabudowanej Nr 65, położonej w obrębie Kopaniewo Gm.Wicko.
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Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych  –  15  głosami  za  podjęła  Uchwałę  
Nr XXI/59/2008  w sprawie odstąpienia Gminy Wicko od umowy warunkowej 
sprzedaży  na  rzecz  ELECTRABEL  Zielona  Energia  Spółki  z  o.o.  udziału 
wynoszącego ½ części w prawie własności nieruchomości zabudowanej Nr 65, 
położonej  w  obrębie  Kopaniewo  Gm.Wicko,  która  stanowi  zał.Nr  31 do 
protokołu.

Ad  16

Komendant  Straży  Gminnej   poinformował,  że  4  sierpnia  2007  r.  został 
zakupiony fotoradar i rozpoczęto procedurę  uzyskania certyfikatu, zezwoleń.  
18  października  2007  r.  zaczęliśmy  pracować  na  fotoradarze.  W  obecnym 
składzie osobowym  nie jesteśmy w stanie realizować   i   pełnić wszystkich 
zadań  z  częstym przebywaniem na  terenie  gminy.  Powyższy skład  osobowy 
ukierunkowany  jest  głównie  na  obsługę  fotoradaru  i  wszelkie  czynności 
związane z obróbką zdjęć. O takiej sytuacji informowałem ówczesnego Wójta 
Gminy w m-cu grudniu 2007 roku. 
Docierają  do  mnie  informacje  ,że  część  mieszkańców  gminy  jak  również 
radnych  jest niezadowolona z pracy straży. Pracujemy jak tylko potrafimy ,  
w  soboty  także.  Nie  odmawiamy  wyjazdu  na  jakiekolwiek  zgłoszenia. 
Wyjeżdżamy  w teren  na  zgłoszenia  dot.  wałęsających  się  psów .  Lecz  nie 
możemy nic w tym kierunku zrobić gdyż nie wiemy kto jest właścicielem psa , 
jedynie  możemy  zlecić  odłowienie  psa,  ale  w  tym  przypadku  gmina  musi 
dokonać opłaty w wysokości 800 zł.
Dnia 12 czerwca 2008 roku odszedł ze służby p.K.Matuk. Dlatego tez niezbędne 
jest zatrudnienie nowego strażnika oraz dodatkowo należałoby stworzyć jeszcze 
jeden etat strażnika.

O godz. 13.55 radny Mirosław Tandek opuścił salę obrad.

W dyskusji udział wzięli:
Radny Jan Jaskólski – czy dochody zaplanowane w budżecie gminy na 2008 
rok zostaną wykonane?
Radny  Jacek  Stanuch –  ideą  utworzenia  straży  gminnej   było  przede 
wszystkim  zadbanie  o  utrzymanie  czystości  i  porządku  na  terenie  gminy, 
fotoradar  miał  być  tylko  dodatkiem do  tej  działalności,  zabezpieczeniem na 
utrzymanie straży . Poprosił o informację nt. kosztów utrzymania straży.

Wójt  Gminy   poinformował  ,że  po  zmianach  budżet  straży  gminnej  będzie 
wynosił 90.000 zł. Na dzień 1 czerwca br. wpłynęło z mandatów 156.000 zł.

Komendant  Straży  –  w  miesiącu  grudniu  ub.  roku  przedstawił  symulację 
budżetową  . Założono, że zarobek straży wyniesie 700.000 zł zakładając ,że 
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będzie  100  %  skuteczności  egzekucji  grzywny,  niezawodności  fotoradaru  i 
urządzeń do obróbki zdjęć,  sprzyjających warunkach atmosferycznych ,  brak 
absencji pracowników, brak  urlopów i zwolnień. Przy takiej symulacji można 
było  teoretycznie  takie  środki  zarobić.  Dokonałem  jeszcze  raz  symulacji  
i stwierdziłem, że nastąpiła pomyłka i ustalona ,że moglibyśmy zarobić 430.000 
zł.  W tym roku zarobiliśmy ok. 150.000 zł. Bardzo proszę o zrozumienie , że 
w tak małym składzie osobowym trudno jest pracować. 

Wnioski i oświadczenia radnych 
Radny Kazimierz Bernad wystąpił z wnioskiem w sprawie remontu dróg:

a. w miejscowości Gąska
b. w Maszewku , w kierunku p.Kobieli

               c. sprawdzić z czyich posesji odprowadzane są ścieki do Strugi 
Charbrowskiej ?

Radny Tadeusz Bienias zgłosił wnioski w sprawie: 
a. wykoszenia trawy wokół świetlicy i na boisku w Łebieńcu,
b. ustawienia pojemnika na śmieci przy świetlicy – zamykanego na kłódkę,
c. ustawienia wiaty na drewno przy świetlicy w Łebieńcu,
d. ogrodzenia całego terenu przy świetlicy,
e. naprawy zerwanego asfaltu przy posesji p.Jarząba w Łebieńcu,
f. uporządkowania słupów telefonicznych ,
g. od kiedy Kierownik ZGK będzie miał pełną obsadę stanowisk?

Radny Henryk Pieper należy wymienić kontener na śmieci w Strzeszewie, jest 
już przerdzewiały, dokończyć koszenie trawy w pasie drogi wojewódzkiej.

Ad 17 

   Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady gminy o godz.  
14 25 zamknął obrad sesji.

Na tym obrady sesji zakończono.

Protokółowała:                                                     
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